
ZAPISNIK
40. sjednice OPiINSKOG VIJECA OPCINE LOYRAN, odriane dana 28. siieinja 202I. godine,
u sali Drultvenog doma u Lignju, zbog nuinosti udovoljavanja mjerama socijalnog
distanciranja u vrijeme pandemije virusa COVID-19.
Zapoteto u 17,00 sati.
Pozdravljajuii nazodne, predsjednik Opcinskog vijeia, Branislav PETKOVIC. zamolio.je da se izvr5i
prozivka.
t nrduje se da je sjednici nazotno I I vijednika i to: Branislav PETKOVIC. SiniSa VILKE. Marina
ISKRA, Ilan VISKIC, Igor CUKANOVIC, Bo2idar SPASOJEVIC, Vanja TANCABEL, Patricia
JAKUPEC. DuTdica TANCABEL. Rene DUSEVIC i Natasa MILJAK.

Osim vije6nika Op6inskog vijeia Opiine Lovran, na sjednici su nazodni: op6inski nadelnik, Bojan
SIMONIa. zarnjenik op6inskog nadelnika. Toni DRUZETA. prodelnica Elvira JOVIC BAN.
voditeljica Odsjeka za stambeno-komunalni sustav, Tamara MITTEL i voditeljica Odsjeka za
druitvene djelatnosri Velinka SUSANJ.

Predstavnica tiska: Marina Kirigin (Novi List).

Jednoglasnoje zakljudeno da zapisnik po slu2benoj duZnosti vodi Azela MANDZO, a za ovjerovitelje
zapisnika, dizanjem ruke, jednoglasno, su izabrani Nata5a MILJAK i BoZidar SPASOJEVIC.

Predsjednik Op6inskog vijeia otvorio je

VIJECNI.KA PITANJA

Gospotla ISKRA, pozdravljajuii nazodne, postavilaje dva pitanja. Prvo pitanje u vezi rekonstrukcije
zida kod.,Bosch servisa", odnosno u kojoj je fazi uredenja uputila je zamjeniku nadelnika, a drugo
pitanje koje se odnosi na radove na uredenju djedjeg igraliSra Skolaroro upurila je Opcinskom
nadelniku.

Naielnik SIMONId, pozdravljajuii nazodne, zahvalio se na upitu i informirao da je sredst,"ima
dobivenirr po prijavi na natjedaj LAG-a, izgradnja i uretlenje Djedjeg igrali5ta Skolarovo dovrSeno
krajem 2020. godine. Obzirom da se u postupku javne nabave uspjela postiii nesto ni2a cijena od
planirane projektnim zadatkom, ostatak sredstava iskori5ten je i usmjeren u uredenje parkirali5ta u
neposrednoj blizini i na taj se nadin dobilo cca. l0-tak parkimih mjesta. NaZalost, uodeni su vei i neki
sitni nedostaci na igralima, odnosno, opremi koji su u fazi otklanjanja. a i tvrtka ..Parkovi" ureduje
zelene povr5ine u neposrednoj blizini. Zbog nu2nosti udovoljavanja mjerama socijalnog distanciranja -
COVID- 19, a koje su i dalje na snazi, nije odrZana svedanost otvaranja.
Zamjenik nadelnika, gospodin DRUZETA, pozdravljajuii nazoane ukratko je podsjetio na do sada
poduzete aktivnosti s ciljem sanacije uruSenog zida u ulici dr. Nilo Cara. Naime, kako su vije6nici vei
upoznati. dekala se suglasnosl Zupanijske uprave za ceste i potvrda prometnog rje5enja kojeje koncem
godine dobiveno. U tijeku je prikupljanje ponuda za imodata radova. Ponude su odaslane na osam
subjekata i otvaranje ponuda odekuje se podetkom veljade 2020. godine. I sam je svjestan, a i ovaj
primjer pokazuje ..sporost procedura i administracije".

Gospotla TANCABEL, pozdravilaje nazodne ipostavila Nadelniku dva pitanja. Pwo pitanje. a koje
vrlo desto postavljaju gradan i Lovrana, posebno oni starije Zivotne dobi,je pitanje proSirenja groblja.
Drugo pitanje odnosi se na pove6ani promet u Omladinskoj ulici i Ulici lovora, te odvojka koji vodi i

Ulicu lovora namijenjenoj stambenoj izgradnja (POS II). Naime, u viSe navrata primijeien je
poveian promet i nepoStivanje ograniienja brzine te istide da djeca iz Dobre6a igradani vrlo desto
koriste taj put -.,mosti6" kao ..kraticu" do supermarketa Plodine. Zbog sigumosti djece. a i odraslih
predlaZe da se ispita moguinost postavljanja,.leZeieg policajca".

Naielnik SIMONIa, odgovorio je. Sto se tiie groblja i proiirenja islog, da je u vi5e navrata
informirao da se nazire rje5enje problema koji postoji dugi niz godina, moZda od 1992. /1993., a toje
uknji2ba Opiine Lovran na jednu veliku parcelu i tek se koncem 2020. godine uspjelo rijeSiti
imovinsko-pravno pitanje. Podsjetio je da je Opiina Lovran definirala projektni zadatak, da postoji
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projekt uredenja. odnosno proSirenja groblja, kao i lokacijska dozvola te da bi se, obzirom na iskazanu
vrijednost od cca. 30 mil. kuna. proSirenju pristupilo u nekoliko faza i to ureilenje op6eg polja, zatim.
dijela groblja uz cestu, te treieg, najzahtjevnijeg dijela za koje uretlenje je prethodno potrebno provesti
di5ienje terena koje je povjereno KD,.Stubica". no zbog situacije sa COVID-19, s ovim opseZnim
zahvatom se zastalo. Isto tako. u najavi su javni pozivi za sredstva ruralnog razvoja i mogu6e je
.povu6i" znaaajna sredstva, i do 100.000 EUR-a pa 6e se Opiina Lovran prijaviti najavni poziv.
Sto se tide Omladinske ulice, nije upoznat s ovim problernom jer da se radi o pjeSadkoj zoni (,,mosti6
spoj s rraseljem Skolarovo;. da nije sklon postavljanju,.leZeiih policajaca" zbog buke koju stvara
prelazak preko njih, a onda imamo negodovanje drugih gratlana, no predlaZe da se provede anketiranje
mjeStana Omladinske ulice i s problerrom upozna Policijska postaja radi uredovanja jer se radi o
ozbiljnom prometnom prekrSaju.
Gospotla TANCABEL, replicirala je i istakla primjere Pule, Ra5e, Labina, gdje je postavljanje

,,le2e6ih policajaca" uobidajena praksa ipokazalo se udinkovitom.

Naielnik SIMONIa kao jednu od moguinosti sprjedavanja prolaza vozilima tim dijelom vidi i u

suradnji s prometnom policijom, te postavljanju znaka zabrane prometa vozilima i postavljanju stupa,
jer. kakoje ponovio, radi se o ozbiljnom prekriaju.

Gospodin SPASOJEVIe, pozdravljaju6i nazodne postavio.ie pitanje opiinskom nadelniku. Obzirom
na nadolazeiu turistidku sezonu i uredenje novog mula radi zaitite barki u ludici o demu je proditao u
tisku. postavioje upit da li se ne5to poduzima na uredenju mula ispod Ville Astre.

Naielnik SIMONId zahvalio je na upitu i zamolio voditeljicu Odsjeka za stambeno-komunalni
sustav. gospodu Mittel za odgovor.

Gospo<Ia MITTEL istakla je da je za ure<lenje mula ispod objekta Villa Astra u Lovranu narudena
projektna dokumentacija, medutim. nakon primitka projektne dokumentacije u fazi pregleda i

ispitivanja doSlo se do saznanja da sama realizacija na nadin kako je predvitlena projektom ne bi
pruZila dovoljnu garanciju zbog sigumosti i opstojnosti tog novog mula ionog dijela gdje bi se sanirao
..podzid kuiice" paje zakljudeno da ne bi krenuli u realizaciju tog projekta vec te se zatra2iti korekcija
projektne dokurnentacije.

Na6elnik SIMONIa dopunio je odgovor i istaknuo da ,.struka" tra2i betonski mul, a Konzervatorski
odjel naloZio je kameni mul. Iako je u vi5e navrata kroz povijest taj mul ,,nestajao" i ovo Sto je od
mula sada ostalo nije izvorni izgled mula kakav je nekad bio jer da je ve6 ranije popravljan i saniran.
Stoga ie trebati pronaci neko kompromisno rjeSenje jer se sve vi5e gradi od betona, a da je tome tako,
svjedodi i sanacija mula u neposrednoj blizini i ispod Hotelijerskog fakulteta u Iki.

Gospodin dUX.IXOVIC. pozdravljajuii nazodne. postavioje op6inskom nadelniku dva pitanja.
Prvo pitanje vezao je uz objekt ..bivSi diskont Luje" u kojem je u posljednje vrijeme uodio da se u
objektu odvijaju neki radovi, pa pita da Ii Op6ina ima saznanja o tome Sto se dogada.
Drugo pitanje odnosi se na radove na komunalnoj infrastrukturi - kanalizaciji na dijelu prometnice u

Lignju kojima smo svjedodili dolazeii na sjednice Vije6a u Liganj. Uodio je da su radovi na tom dijelu
dionice zavrieni pa postavlja upit da li ie se s radovima nastaviti.

Naielnik SIMONIa, odgovorio je da je, nakon udestalih pitanja o stanju fasade, grafitima i

zapu5tenosti objekta ,,Luje" kontaktiran vlasnik objekta i odrZan sastanak u Op6ini Lovran na kojem je
izloZio ideje i projekte za prostor koji se sada prazni i uretluje. Na radnom sastanku skrenuta je painja
na nedostatnu ponudu, odnosno. nedoslatak drogerije. Opiina Lovran vei je ranije kontaktirala
drogerijske kuie (Miiller, Bipa, DM), naZalost bezuspjeSno jer im ponutleni poslovni prostori nisu bili
odgovaraju6e velidine pa samim ti ni prihvatljivi. S razgovorima ie se nastaviti i za odekivati da ie se

naii zajednidki interes za buducu suradnju, a objekt i okoliS ce se urediti.
Sto se tide nastavka radova na komunalnoj infrastrukturi, odnosno, kanalizaciji na podrudju Lignja,
informirao je da su se Libumijske vode prijavile na raspisani natjeta: za projektiranje i Sirenje
kanalizacijske mreZe, a koji nije bio obuhvaien projektom UA isukladno raspoloZivim sredstvima
izvr5ili radove u Lignju. U tijeku je usklaalenje sa projektima i radovima koje planira Zupanijska
uprava za ceste, popravci i uretlenje prometnice. U planu je prijava na raspisane natjedaje, a zatim,
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ovisno o ishodu idobivenim sredstvima krenulo bi se u nastavak radova na izgradnji komunalne
infrastrukture - kanalizacije do durSwenog doma u Lignju, a zavr5etak trase odvijanja radova bio bi
kod Skole u TuliSevici (od,,KoleSa do Ukovca").

Kako viSe nije bilo vijeinidkih pitanja, Predsjednik Op6inskog vijeda istaje zakljudio.

Predsjednik Optinskog vije6a, temeljem dl. 60. stavak l. Poslovnika, predlaie dopunu dnevnog
reda na nadin da se:

- pod todkom 10. ulrsti: Prijedlog Odluke o izmjenama idopunama Odluke o osnivanju javne
ustanove Javna vatrogasna postrojba Opatija, a

- totka 8. dopuni podtoikama
8.2. Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o utvrdivanju svojstva komunalne infrastrukture
javnog dobra u op6oj uporabi - Pie5aiki prolaz od recetrciie kamDa Nledveia do kanala.

8.3. Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o utvrdivanju svojstva komunalne infrastrukture

te navedenu dopunu dnevnog reda daje na glasanje.

Utvrduje se dajejednoglasno (l I ,.2a") usvojena dopuna dnevnog reda

Utvrtluje se da je jednoglasno (l I ,,2a") usvojen sljede6i

DNEVNI RED
Usvajanje zapisnika 39. sjednice Op6inskog vijeda Op6ine Lovran
Projekt ,,Poveiimo se baStinom" - UA Rijeka, izvjeS6e/informacija
Prijedlog Statutarne Odluke o izmjenama i dopunama Statuta Opaine Lovran
Prijedlog Poslovnika o izmjenama Poslovnika Opdinskog vije6a Op6ine Lovran
Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o naknadi i drugim primanjima
vijednika i ilanova radnih tijela Op6inskog vije6a te radnih i savjetodavnih tijela
Op6inskog naielnika
Prijedlog Odluke o prodaji umjetnina Charlesa Billicha
Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u op6oj uporabi na k.i..l5/1, k.o.
Lovran

8.l.Prijedlog Odluke o utvrdivanju svojstva komunalne infrastrukture javnog dobra u
op6oj uporabi - Park Komu56ak

8.2. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o utvrtlivanju svojstva
komunalne infrastrukture javnog dobra u optoj uporabi - pje5aiki prolaz od
recepcije kampa Medveja do kanala

8.3. Prijedlog Oduke o izmjenama i dopunama Odluke o utvrdivanju svojstva
komunalne infrastrukture javnog dobra u op6oj uporabi - pjeSaiki prolaz od
drZavne ceste do parka Cipera i park Cipera

9. Utvrtlivanje namjene poslovnog prostora Stari grad 5l
10, Prijedlog odluke o izmjenama i dopuni Odluke o osnivanju javne ustanove Javna vatrogasna

postrojba Opatija i proiiSteni tekst
I L Prijedlog programa ,,Lokalni program za mlade Op6ine Lovran 2021, - 2024."

l.
2.
3.
4.
5.

6.
7.

8.

3

javnog dobra u op6oj uporabi - Pie5aiki orolaz od drZavne ceste do parka Cipera i park Cinera

Ad l. Usvajanje zapisnika 39. sjednice Opdinskog vijeda Op6ine Lovran
Kako se nitko od vijeinika nije javio s prijedlozima ni primjedbama na zapisnik 39. sjednice

Opiinskog vije6a, predsjednik Opdinskog vije6aje zapisnik dao na glasanje.



Utvrtluje se da je jednoglasno (ll ,,2a") usvojen zapisnik 39. sjednice Op6inskog vijeia Opaine
Lovran.

Ad 2. Projekt ,,Poveiimo se baStinom" - UA Rijeka, izvjeS6e/informacija
Kracu informaciju o projektu .,PoveZimo se ba5tinom" dao je Naielnik SIMONIa. Informirao je
kako je Opiina Lovran, kao dlanica Urbane aglomeracije Rijeka, jedna od partnera u strateikom
projektu ..PoveZimo se baitinom". kojegje Grad Rijeka. u sijednju 2020. godine, kao nositelj projekta
prijavio na javni poziv Ministarstva regionalnog razvoja i fondova Europske unije za dostavu
projektnog prijedloga u postupku izravne dod.jele bespovratnih sredstava za projekt ,.PoveZimo se

baitinom" u okviru specifidnog cilja ..Povedanje zaposljavanja i turistidkih izdataka kroz bolje
upravljanje kulturnom baitinom unutar ITU mehanizma.
Dalje istide da se projekt ,,PoveZimo se ba5tinom" provodi na podrudju deset gradova iop6ina koji
dine lJrbanu aglomeraciju Rijeka, a cilj projektaje obnova. oduvanje i revitalizacija objekata kultunro-
povijesne baStine te kreiranje nove kulturnu-turistidke ponude na podrudju svih op6ina i gradova koji
dine Urbanu aglomeraciju Rijeka i to. revitalizacijom dvanaest lokacija te izgradnjom jednog novog
objekta. Planirane aktivnosti su karakteristidne za svako lokalno podrudje koje metlusobno dine
integralni proizvod kulturne ponude, iija je glavna poruke prezentacija bogatstva raznolikosti ba5tine,
stilova Zivota i kultunrih identiteta Urbane aglomeraciie Riieka.
Opiina Lovran na projekt .,PoveZimo se ba5tinom" prijavila je ,.Adaptaciju Kuie lovranskega guca" .

Svrha projekta uretlenja je pro5irenje i povezivanje postojeieg izloZbenog prostora Lovranskog guca.
smjeStenog u objektu na adresi Trg slobode 1 u Lovranu, na prostor starogradske Kule na istoj adresi s

kojom je gradevinski povezan.

Nadelnik SIMONIa zamolio je predsjednika Opdinskog vije6a da dozvoli gostima, gospodinu
BENZIA Robertu, naSem sugradaninu i doc. dr. Ivani MNalC, docentici s Fakulteta za menadZment
u turizmu i ugostiteljstvu Opatija, da vijeinike upoznaju sa jednim, po njemu zanimlj ivim
prijedlogom.
Gospodin BENZIA, pozdravljajuii nazodne, uvodno se predstavio vijeinicima i ukratko izloZio
ldejni projekt valorizacije Gradske kule Lovran. Po njegovu miSljenju, prostor Gradske kule Lovran,
jedinstveno je mjesto koje svojim atraktivnim izgledom i povijesnom vrijednoS6u plijeni interes
domaiih i stranih turista. a njegova nedovoljna valorizacija predstavlja znadajan gubitak za lokalnu
zajednicu. Stoga se ovim idejnim projektom daje prijedlog turistiike revitalizacije objekta te kreira
inovativna turistidka ponuda koja se bazira na jedinstvenom doZivljaju eno-gastronomske ponude,
autohtonom nasljedu, promicanju kulturno-povijesne ba5tine. te promociji lokalnih proizvoda. Prema
ldejnom projektu prostor Gradske kule koristio bi se kao multifunkcionaln i prostor uz brojne
mogu6nosti, od promocije tradicionalnih proizvoda i autentidnog nadina Zivljenja, keiranja novih i

inovativnih turistidkih proizvoda. obogaiivanja turistidkog branda Lovrana. pozicioniranje Lovrana na
eno-gastronomskoj karti Hrvatske, pove6anje kvalitete turistidke ponude op6ine Lovrana, koncept
ruzvoja tl;izma 365 dana pa time i smanjenja sezonalnosti, kao i generiranju novih radnih mjesta.
Opravdanost projekta pronalazi u dokumentu Strategije razvoja opiine Lovran 2015.-2020.,
smjemicama i mjerama koje su u okviru dokumenta donesene, te u konceptu obogaiivanja turistidke
ponude Lovrana.
Daljeje predstavio plan valorizacije Gradske kule Lovran. proslora kojise prostire na tri etaZe u kojem
bi prema ldejnom projektu bio prostor za restoran za dvoje itime bi Lovran dobio najmanji restoran u

Hrvatskoj. Jedna od etaLa osmislila bi se kao muzej tradicionalne gastrokulture gdje bi se u suradnji s

domaiim OPG-ovima nudili doma6i proizvodi i njihov nadin pripreme od proizvodnje do konadnog
finalnog proizvoda, uz moguinost degustacije i odrZavanja tematskih eno-gastronomskih radionica s

promocijom tradicionalnih namirnica, od maruna, Sparoga. lovora, smokava, vrganja.
Doc. dr. Ivana IVANCIC s Fakulteta za menadZment u turizmu i ugostiteljstvu Opatija dala je
potporu Idejnom projektu valorizacije Gradske kule Lovran kao prihvatljivom i vrlo interesantnom
sadrZaju kojim bi se podigla kvaliteta i valorizirala turistidka ponuda Lovran, podrZao koncept razvoja
Lovrana kao turistidke destinacije 365 dana. Dalje je pohvalila inovativnost projekta kroz sadrZaj

najmanjeg restorana u Hrvatskoj, jedne nove inovativne ponude na tragu koncepcije razvoja ,,haritage
turizma" odnosno restorana smje5tenog u starogradskoj gratlevini - povijesno i kultumo vaine
Lovranu.
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Naielnik SIMONId zahvalio se gostima na predstavljanju i prezentaciji Idejnog projekta valorizacije
Gradske kule Lovran jer su vije6nici na ovaj nadin vijeinici dobili sadriajnij i i cjelovit uvid u, po
njemu. zanimljiv i kvalitetan projekt.
Iako je strateSki projekt ,,PoveZimo se baitinom" ve6 u visokoj fazi pripremljenosti, odnosno
gotovosti. poku5at 6e se s ostalim pannerima potpisnicama i Gradom Rijeka, kao nositeljem projekta.
iznaii moguinost da se u ve6 prijavljeni projekt Opiine Lovran ..Adaptacija Kuce lovranskega guca"
implementira ponudeni Idejni projekt.

lnformacija je primljena na znanje.

Ad 3. Prijedlog Statutarne Odluke o izmjenama i dopunama Statuta Op6ine Lovran
Predsjednik Opiinskog vijeia proditao je zakljudak Komisije za Statut. Poslovnik i normativnu
djelatnost Op6inskog vije6a Op6ine Lovran kojim se, nakon provedene rasprave, uwrduje da je
Prijedlog Statutame odluke o izmjenama i dopunama Statuta Opdine l,ovran u skladu s Ustavom i

zakonima Republike Hrvatske pa se isti. upu6uje Opiinskom vijeiu Opiine Lovran na razmatranje i

usvajanje uz izmjenu pogreike u pisanju u ilanku ll. na ndin da iltnak 9. stupo na snagu osmi
dan od dant objave u SluZbenim novinamu,
Prijedlog Statutarne odluke o izmjenama i dopunama Statuta Op6ine Lovran bio je na savjetovanju sa

zainteresiranom javno56u i tijekom intemetskog savjetovanja nije zaprimljena niti jedna sugestija.
prijedlog ili komentar.
Uvodno obrazloZenje prijedloga Odluke dala je proielnica JOVIC BAN. Upoznaje prisutne s

donoienjem Zakona o izmjenama i dopunarna Zakona o lokalnoj i podrudnoj (regionalnoj) samoupravi
(NN 144/2020) te da su jedinice lokalne ipodrudne (regionalne) samouprave duZne uskladiti svoje
statute idruge opie akte s odredbam a Zakona u roku od 60 dana od stupanja na snagu Zakona.
S obzirom da se pristupa izmjenama Statuta radi prosirenja mogudnosti preustroja upravnih tijela
Opiine opisanih u dlanku 9. prijedloga Statutarne odluke. odmah se pristupilo i usklaclenju sa

odredbama Zakona o izmjenama i dopunama Zakona o lokalnoj i podrudnoj (regionalnoj) samoupra" i

(NN 144/2020), ali se pri tom u dlanku 10. prijedloga ove Odluke stupanje tih odredbi na snagu
uskladilo sa stupanjem na snagu odredbi Zakona.
Nadalje. upoznaje prisutne kako je u materijalima uodena greSka te bi u dlanku I l. trebalo stajati da
dlanak 9. stupa na snagu osmi dan od dana objave u Slu2benim novinama. a ne, kako stoji, dlanak 8.

Predsjednik Op6inskog vije6a otvorio je raspravu.

Ad 4. Prijedlog Poslovnika o izmjenama Poslovnika Op6inskog vije6a Op6ine Lovran
Predsjednik Opiinskog vije6a proditao je zakljudak Komisije za Statut, Poslovnik i normativnu
djelatnost Op6inskog vijeia Opdine Lovran kojim se, nakon provedene rasprave, utvrtluje da je
Prijedlog Poslovnika o izmjenama Poslovnika Opiine Lovran u skladu s Ustavom i zakonima

Republike Hrvatske pa se isti upuduje Opcinskom vije6u Opiine Lovran na razmatranje i usvajanje.

Prijedlog Poslovnika o izmjenama Poslovnika Opiinskog vijeia Opiine Lovran bio je na savjetovanju
sa zainteresiranom javnoS6u i tijekom internetskog savjetovanja nije zaprimljena niti jedna sugestija,
prijedlog ili komentar.
Uvodno obrazloZenje prijedloga Poslovnika o izmjenama Poslovnika Opiinskog vijeia Op6ine Lovran
dala je proielnica JOVIC BAN i ponovo istakla obvezu usklatlenja drugih op6ih akata s odredbama

Zakona t roku od 60 dana od stupanja na snagu Zakona S obzirom da se pristupilo izmjenama Statuta
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Gospodin DUSEVIC zamolioje za pojaSnjenje u odnosu na imenovanju privremenog zamjenika.

Naielnik SIMONIa odgovorio je da se u jedinicama lokalne samouprave koje broje manje od 10000
stanovnika ne bira zamjenik op6inskog nadelnika. vei ga u sludajevima nastupa okolnosti zbog kojih
je opiinski nadelnik onemoguden obavljati svoju duZnost. zbog duZe odsutnosti ili drugih razloga
sprijedenosti, zamjenjuje privremeni zamjenik kojeg opiinski nadelnik imenuje na poietku mandata iz
redova vije6nika.
Kako se nitko od vije6nika nije javio za raspravu, Predsjednik Vije6a raspravu je zakljudio i prijedlog
Statutame odluke o izmjenama idopunama Statuta Opdine Lovran dao na glasanje.

Uwrduje se dajejednoglasno ( I I ..za'') donesena
odluka

Donosi se Statutarna odluka o izmjenama i dopunama Statuta Op6ine Lovran.



radi proiirenja mogu6nosti preustroja upravnih tijela Op6ine odmah se pristupilo i usklatlenju
Poslovnika sa odredbama Zakona o izmjenama i dopunama Zakona o lokalnoj i podrudnoj
(regionalnoj) samoupravi (NN 14412020), a pristupilo se uskladenju Poslovnika Op6inskog vijeia
Op6ine Lovran i to u odredbama koje se odnose na zamjenika opiinskog nadelnika.
Predsjednik Opcinskog vije6a otrorioje raspra\ u.
Kako se nitko od vije6nika nije javio za raspravu ista je zakljudena i Prijedlog Poslovnika dat na
glasanje.

Uwrduje se dajejednoglasno ( I I ,.2a") donesen

Poslovnik o izmjenama Poslovnika Op6inskog vije6a Opdine Lovran.

Ad 5. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o naknadi i drugim primanjima
vije6nika i ilanova radnih tijela Op6inskog vije6a te radnih i savjetodavnih tijela Op6inskog
naielnika
Preds.jednik Opiinskog vijeia pro6itao je zakljudak Komisije za Statut. Poslovnik i normativnu
djelatnost Opiinskog vijeia Opiine Lovran kojim se. nakon provedene rasprave, utvrduje da je
Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o naknadi i drugim primanjima vijeinika i dlanova
radnih tijela Op6inskog vijeia te radnih i savjetodavnih tijela Op6inskog nadelnika u skladu s Ustavom
i zakonima Republike Hrvatske pa se isti upu6uje Opdinskom vijeiu Opiine Lovran na razmatranje i

usvaj anj e.

Predsjednik Opiinskog vije6a proditao je i zakljudak Odbor za gospodarstvo koji je prihvatio
Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o naknadi i drugim primanjima vije6nika i dlanova
radnih tijela Op6inskog vije6a te radnih i savjetodavnih tijela Opiinskog nadelnika i upuduje
Opiinskorn vijecu Opcine Lovran na razmatranje i usrajanje.
Prijedlog Odluke o izmjenama idopunarna Odluke o naknadi idrugim primanjima vije6nika i6lanova
radnih tijela Opiinskog vijeia te radnih i savjetodavnih trjela Op6inskog nadelnika bio je na
savjetovanju sa zainteresiranom javnoiiu i tijekom internelskog savjetovanja nije zaprimljena niti
jedna sugestija, prijedlog ili komentar.
Urodno obrazlo2enje Prijedloga Odluke dalaje proielnica JOVIC BAN iponovila da su donoienjem
Zakona o izmjenama i dopunama Zakona o lokalnoj i podrudnoj (regionalnoj) samoupravi jedinice
lokalne i podrudne (regionalne) samouprave duZne uskladiti svoje statute i druge opie akte s

odredbama Zakona. Slijedom navedenog pristupilo se usklatlenju Odluke o naknadi i drugim
primanjima vijeinika i dlanova radnih tijela Op6inskog vijeia te radnih i savjetodavnih tijela
Opiinskog naeelnika obzirom da je navedenim Zakonom propisano da se naknada za rad t
predstavnidkom tijelu i radnim tijelima predstavnidkog tijela u jedinicama lokalne samouprave koje
imaju manje od I.000 do 5.000 stanovnika moZe odrediti u neto iznosu po dlanu predstavnidkog tijeka
tako da ukupna godi5nja neto naknada po dlanu predstavnidkog tijela ne smije iznositi vi5e od
6.000,00 kuna, a naknada za predsjednika predstavnidkog tijela u iznosu uveianom za najvi3e 50Yo. a

za potpreds.iedn ike u iznosu uveianom za najviie 30% pripadaju6e naknade.
U tonr smislu pripremljen je prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o naknadi i drugim
primanjima vijeinika i dlanova radnih tijela Opiinskog vijeia te radnih i savjetodavnih tijela
Op6inskog nadelnika.
Naielnik SIMONIa dopunio je obrazloZenje i istaknuo da je prijedlogom utvrdena novdana naknada
vijeinika koja se ispla6uje mjesedno u neto iznosu 500,00 kuna, za predsjednika Op6inskog vije6a,
novdana naknada iznosi 750,00 kuna/mjeseino, a za potpredsjednika u visini od 650,00 kn/mj.
Clanovima radnih tijela pripada naknada u iznosu od 250,00 kuna neto za svako prisustvovanje
sjednicama radnih tijela Opiinskog vije6a.

Predsjednik Op6inskog vije6a zahvalio se na obrazloZenjima i otvorio raspravu.
Gospoila MILIAK konstatirala je da se ovim Prijedlogom predlaZe maksimalni Zakonom dopuSteni

neto iznos novdane naknade kako za vije6nike, tako iza predsjednika ipotpredsjednika Op6inskog
viie6a.
Xatetnit< SIMONIt powrdno je odgovorio.
Kako se nitko od vije6nika vi5e nije javio za raspravu, predsjednik Opiinskog vijeda raspravu je
zakljudio i Prijedlog Odluke dao na glasanje.

Uwrtluje se dajejednoglasno (ll ,.2a") donesena
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odluka
Donosi se Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o naknadi i drugim primanjima vije6nika i
ilanova radnih tijela Op6inskog vijeda te radnih i savjetodavnih tijela Opdinskog natelnika

Ad 6. Prijedlog Odluke o prodaji umjetnina Charlesa Billicha
Predsjednik Opdinskog vijeia proditao je zakljudak Odbora za sospodarstvo kojim se prihva6a
Prijedlog Odluke o prodaji urnjetnina Charlesa Billicha te doniranja iznosa od prodaje Gradu Petrinji.
Prijedlog se upuiuje Opiinskom vijecu Opiine l,ovran na razmatranje i usrajanje.

Uvodno obrazloZenje prijedloga Odluke o prodaji umjetnina Charlesa Billicha dao je naielnik
SIMONIC i informirao da je dio vije6nika ved upoznat s ovom inicijativom. Istaknuo je da su
umjetnine procijenjene od strane procjenitelja ,,Quadro nero" tijekom 2020. godine te je izratlen
Katalog kako bi se iste mogle oglasiti za prodaju putem javnog natjedaja/ aukcije slika. Obzirom na
nedavne dogadaje yezane za potrese koji su pogodili Banovinu, posebno Grad Petrinju s kojim Opcina
Lovran ima partnerske odnose, ovim Prijedlogom Odluke predlaZe se Op6inskom vije6u da donese
odluku o prodaji l8 umjetnina izdvojenih ievidentiranih u zasebnom Katalogu prodaje te da se sav
prihod od prodaje donira Gradu Petrinji. Posebno je islaknuo vaZnost oglaSavanja u medijima kako bi
se za umjetnine predmet prodaje postigla Sto ve6a cijenajer bi time i donacija bila veia. Javni nadedaj
provodilo bi posebno Povjerenstvo ili bi se prodaja odvijala putem aukcijske kude,a Op6inski nadelnik
donio bi odluku o izboru najpovoljnije ponude, te sa Gradom Petrinja zakljuiio Ugovor o donaciji
kojim bi se prikupljena sredstva usmjerila prema Gradu Petrinji.
Obzirom da.je Zakonom o lokalnoj i podrudnoj (regionalnoj) samoupravi i Statutom Opiine Lovran
utvrdena obveza predstavnidkog tijela da donese odluku o prodaji imovine JLS i pokretanju
natjedajnog postupka kada se radi o imovini diia pojedinadna vrijednost prelazi 0,SYo iznosa prihoda
proraduna, bez primitaka ostvarenih u godini koja prethodi godini u kojoj se odluduje o stjecanju ili
otutlenju imovine, predmet je, zbog ukupno procijenjene vrijednosti umjetnina (189.300,00 kuna)
upu6en Op6inskom vije6u Op6ine Lovran na razmatranje i usvajanje.

Predsjednik Opiinskog vijeia otvorio je raspravu.
U raspravi vijednici su imali priliku pregledati poseban Katalog umjetnina koje su predmet prodaje
(avni natjedaj /aukcija), tehnike umjetnina (ulje na platnu, grafika), potrebu ogla5avanja istih u
medijima i dru5tvenim mreZama, stvaranje online kataloga i predstavljanjem istih u Galeriji Laurus
Lovran, a sve s ciljem postizanja sto ve6eg iznosa koji bi se donirao potresom pogotlenom Cradu
Petrinji.
Predsjednik Opiinskog vijeia zahvalio se na obrazloZenju, prijedlozima i sugestijama, zakljudio
rasprar u i prijedlog dao na glasanje.

Uwrduje se dajejednoglasno ( I I ,.2a") donesena
odluka

Donosi se Odluka o prodaji umjetnina Charlesa Billicha te doniranja iznosa od prodaje Gradu
Perrinji.

Ad 7. Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u op6oj uporabi na k.i. 45/1, k.o.
Lovran
Predsjednik Opiinskog vijeia proditao je zakljudak Odbora za gospodarstvo kojim se prihva6a
Prijedlog Odluke o ukidanju statusajavnog dobra u opioj uporabi na k.4.45l1. k.o. Lovran i upu6uje
Opcinskom vijecu Opiine Lovran na razmalranje i usvajanje.
Daje je proditao i zakljudak Odbora za prostorno uretlenje kojim se prihvaia Prijedlog Odluke o
ukidanju statusa javnog dobra u opioj uporabi na k.d. 45l1, k.o. Lovran i upuiuje Opiinskom vijeiu
Opcine Lor ran na razmalranje i usvajanje.

Uvodno obrazloZenje Prijedloga Odluke dao je natelnik SIMONId i i ukratko izloiio da je
nekretnina oznadena kao k.d.45/l povr5ine 43 m2, K.o. Lovran u zemlji5noj knjizi upisana kao javno
dobro u opioj uporabi, a ista predstavlja dio grailevine za kojuje u tijeku uretlenje imovinsko pravnih
odnosa te nema status javnog dobra u op6oj uporabi. Kako bi se postojeii objekt mogao uknjiZiti i
time urediti imovinsko-pravn i odnos potrebno je predmetnoj nekretnini ukinuti status javnog dobra u
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opioj uporabi. pa se sukladno odredbama Zakona o vlasni5tvu i drugim stvarnim pravima, predlaie
Op6inskom vije6u Op6ine Lovran donoienje Odluke o ukidanju statusajavnog dobra u opioj uporabi.
Predsjednik Opiinskog vijeie po ovoj todki otvorioje raspravu.
Kako se nitko od vijeinika nije javio za raspravu istaje zakljudena te se prislupilo glasanju.
Utvrduje se dajejednoglasno (l I ,,2a") donesena

odluka
Donosi se Odluka o ukidanju statusa javnog dobra u op6oj uporabi u ko. Lovran na ki. 45/1,
ko. Lovran.

Ad 8.

8.1. Prijedlog Odluke o utvrdivanju svojstva komunalne infrastrukture javnog dobra u op6oj
uporabi - Park KomuS6ak

8.2. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o utvrdivanju svojstva komunalne
infrastrukture javnog dobra u op6oj uporatri - pje5aiki prolaz od recepcije kampa Medveja do
kanala

8.3. Prijedlog Oduke o izmjenama i dopunama Odluke o utvrdivanju svojstva komunalne
infrastrukture javnog dobra u op6oj uporabi - pjeSaiki prolaz od driavne ceste do parka Cipera
i park Cipera

Predsjednik Op6inskog vije6a proditao je zakljudak Odbora za gosoodarstvo kojim se prihvada
Prijedlog Odluke o utvrdivanju svojstva komunalne infrastrukture javnog dobra u op6oj uporabi i to
Park Komu5iak u K.o. Lovran, i prijedlog upucuje Op6inskom vijeiu Opiine Lovran na razmafanje i

usvajanje.

Predsjednik Opiinskog vijeia proditao je i zakljudak Odbora za prostomo uredenje kojim se prihvaia
Prijedlog Odluke o utvrdivanju svojstva komunalne infrastrukture javnog dobra u opioj uporabi i to
Park Komuiiak u K.o. Lovran, iprijedlog upudqje Op6inskom vije6u Opdine Lovran na razmatrarrje i
usvajanj e.

Uvodno kraie obrazloZenje Prijedloga Odluke dao je naielnik SIMONIa i upoznao da je Opdina
Lovran u skladu s odredbama Zakona o komunalnom gospodarstvu pokrenula postupak evidentiranja
javnih povrSina pa tako ijavne zelene povrSine - Park Komu56ak. Po donoSenju Odluke o utvrtlivarrj u

svojstva komunalne infrastrukture javnog dobra u op6oj uporabi koju donose predstavnidka tijela,
slijedi provedba u katastru i upis u zemlji5ne knjige u skladu sa stvarnim stanjem. Slijedom navedenog
utvrtlen je i prijedlog Odluke o utvrclivanju svojstva komunalne infrastrukture javnog dobra u opcoj
uporabi time da ie se prije objave Odluke u ,,SluZbenim novinama Op6ine Lovran" izvr5iti provjera
destica spajanjem kojih 6e nastati novoformirana k.d. 10508. vodeii raduna da je obuhvat destica do
granice pomorskog dobra.

Dalje je ukratko obrazloLio i prijedloge odluka po podtodkama 8.2. i 8.3. koje su ve6 razmatrane i
usvojene na sjednici Op6inskog vije6a u rujnu 2020. Naime, Dr2avna geodetska uprava, Podrudni ured
za katastar Rijeka, Odjel za katastar nekretnina Opatija u postupku pregleda i potvrdivanja geodetskog
elaborata, zakljudkom je pozvala izvoditelja elaborata na dostavu dopune i/ili izmjene odluke koja 6e
sadrZavati podatke o katastarskim desticama na kojima se nalazi komunalna infrastruktura u trenutku
donoSenja Odluke. U tom smislu struina sluZba Opiine pripremila je prijedloge za izmjenu idopuna
Odluka o utvrdivanju svojstva komunalne infrastrukture javnog dobra u opioj uporabi i prijedloge
dopunjene katastarskim desticama na kojima se nalazi komunalna infrastruktura u trenutku donoSenja
Odluke, dostavila Opiinskom vije6u na razmatranje i usvajanje.

Predsjednik Opcinskog r ijeia oworio je raspravu.

Kako nije bilo prijavljenih za raspravu, predsjednik Op6inskog vije6a istuje zakljudio.

Pristupilo se glasanj u.
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Utvrduje se dajejednoglasno (ll .,2a") donesena

odluka

pod 8.1. r Donosi se Odluka o utvrdivanju svojstva komunalne infrastrukture javnog dobra u
opdoj uporabi: Park Komu!6ak.

pod 8.2. - Donosi se Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o utvrilivanju svojstva komunalne
infrastrukture javnog dobra u op6oj uporabi: Pje5aiki prolaz od recepcije kampa Medveja do
kanala.

pod 8.3. - Donosi se Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o utvrtlivanju svojstva komunalne
infrastrukture javnog dobra u op6oj uporabi: Pje5atki prolaz od driavne ceste do parka Cipera
i park Cipera.

Ad 9. Utvrilivanje namjene poslovnog prostora Stari grad 5l
Predsjednik Opcinskog vije6a proditao je zakljudak Odbora za gospodarstvo kojim se predlaZe
Opdinskom vijeiu Op6ine Lovran da se za poslovni prostor u Lovranu, Stari grad 51, povrSine 29,45
m2. utvrdi namjena iz:
GRUPE V - proizvodna djelatnost - djelatnosti koje ne stvaraju zagadenja okoline u smislu buke,

praiine, sme6a, otrovnih idrugih emisija, te koje su spojive sa zonom u kojoj se

nalazi poslovni prostor.

- kancelarijski prostori-tijela drZavne uprave i lokalne samouprave, politidke stranke.
udru2enja gradana. udruge, druge neprofitne organizacije i ustanove, odgoj i

obrazovanje (davanje instrukcija - prijenos znanja) umjetnidki ateljei, po podetnoj
cijeni od 20.00 kn m:/rnjesedno

GRUPE VI - krojaii, postolari, popravci ku6anskih aparata i uredaja,

- specijalizirane trgovine: tzv. zdrave hrane s ekoloSkim bio proizvodima, te
bezglutenskom, veganskom i vegetarijanskom hranom, po podetnoj cijeni od
10,00 kn m2lmjesedno

te da se ukoliko u natjedajnom postupku ne bude izvrSen odabir ponuditelja ponovno pristupi
utvrilivanju namjene poslovnog prostora. Prijedlog se upu6uje Opiinskom vije6u Op6ine Lovran na
razmatranje i usvajanje.

Predsjednik Opcinskog vije6a proditao je zakljuiak Odbora za prostorno uredenje kojim se predlaze

Op6inskom vije6u Opdine Lovran da se za poslovni prostor u Lovranu, Stari grad 5 l, povr5ine 29,45

m2. utvrdi namjena iz:

GRUPE V - proizvodna djelatnost - djelatnosti koje ne stvaraju zagadenja okoline u smislu buke.
pra5ine. smeia, otrovnih idrugih emisija, te koje su spojive sa zonom u kojoj se

nalazi poslovni prostor,

GRUPE VI - krojadi, postolari, popravci ku6anskih aparata i uretlaja,

-specijalizirane lrgovine: tzv. zdrle hrane s ekoloskim bio proizvodima, te

bezglutenskom, veganskom i vegetarijanskom hranom' po podetnoj cijeni od

10.00 kn m'?/mjesedno
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obrazovanje (davanje instrukcija - prijenos znanja) umjetnidki ateljei, po podetnoj
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te da se ukoliko u natjedajnom postupku ne bude izvrSen odabir ponuditelja ponovno pristupi
utvrdivanju namjene poslovnog prostora. Prijedlog se upu6uje Op6inskom vije6u Op6ine Lovran na
razmatranje i usvajanje.

Kraie obrazloZenje prijedloga odluke o utvrtlivanju namjene poslovnog prostora u Lovranu, Stari grad
br.5l dao je naielnik SIMONIa i istaknuo da se, obzirom na iskazani interes, utvrdio prijedlog
odluke. Prijedlogom su obuhva6ene djelatnosti iz grupe I, II, IV, V i VI, no da su prijedlozi Odbora za
gospodarstvo i Odbora za prostomo uredenje ,,suZeni" na djelatnosti iz grupa V i VI, time da ukoliko u

natjedajnom postupku ne bude izvr5en odabir ponuditelja da se ponovo objavi nadedaj i utvrde i druge
namjene. Suglasanje s prijedlozima odbora te ihje prihvatio.

Predsjednik Op6inskog vije6a otvorio je raspravu.
Kako nije bilo prijavljenih za raspravu, predsjednik Op6inskog vije6a istu je zakljudio.
Pristupilo se glasanju.

Utvrtluje se da je jednoglasno donesena
Odluka

Za poslovni prostor u Lovranu, Stari grad br.51, povr5ine 29,45m2, utvriluje se namjena iz:

GRUPE V - proizvodna djelatnost - djelatnosti koje ne stvaraju zagader4a okoline u smislu buke,
pra5ine, smeia, otrovnih i drugih emisija, te koje su spojive sa zonom u ko-joj se

nalazi poslovni prostor,

- kancelarijski prostori - tijela drZavne uprave i lokahie samouprave, politidke
stranke, udruZenja gradana, udruge, druge neprofitne organizacije i ustanove, odgoj i

obrazovanje (davanje instrukcija - prijenos znanja) umjetnidki ateljei, po podetnoj

cijeni od 20,00 kn m'?/mjesedno

GRUPE VI - krojaii, postolari, popravci ku6anskih aparata i ureilaja,

-specijalizirane trgovine: tzv. zdrave hrane s ekoloSkim bio proizvodima, te
bezglutenskom, veganskom i vegetarijanskom hranom, po podetnoj cijeni od

10,00 kn m'lmjesedno

i nalaie nadleZnom upravnom tijelu Opdine Lovran da raspi5e natjeiaj za zakup poslovnog
prostora za navedene djelatnosti, a da se, ukoliko u natjeiajnom postupku ne bude izvrsen
odabir ponuditelja, ponovno pristupi utvrdivanju namjene poslovnog prostora.

Ad 10. Prijedlog odluke o izmjenama i dopuni Odluke o osnivanju javne ustanove Javna
vatrogasna postrojba Opatija i proEi5teni tekst
Uvodno obrazlo2enje Prijedloga Odluke o izmjenama i dopuni Odluke o osnivanju javne ustanove
javna vatrogasna postrojba Opatija dalaje protelnica JOVIC BAN i podsjetila da su predstavnidka
tijela osnivada Javne vatrogasne postrojbe Opatija u studenom 2020. g. doniiela Odluku o izmjenama
i dopunama Odluke o osnivanju javne ustanove Javna vatrogasna postrojba Opatija, te je utvrden
prodi56eni tekst Odluke, radi uskladivanja poslovanja s odredbama novog Zakona o vatrogastvu.
Dalje je istakla da je Hrvatska vatrogasna zajednica, u svojstvu nadzornog tijela, prilikom ocjene
sukladnosti Odluke sa zakonom, zakljudkom koji je zaprimljen u Grad Opatij u 18. sijednja 2021 . g.,
zatraZila uskla<lenje akta sukladno njihovim primjedbama, u roku od 30 dana. Stoga je potrebno
definirati vatrogasnu djelatnost kako je propisano Zakonom o vatrogastvu, izbor predstavnika radnika
Vatrogasnog vijeia uskladiti s nadinom izbora radnidkog vijeia kako je propisano Zakonom o radu,
te uskladiti odredbu koja propisuje u koju se svrhu koristi ostvarena dobit ustanove. S obzirorn na
navedeno, potrebno je da predstavnidka tijela osnivada Javne vatrogasne postrojbe Opatija donesu
Odluku o izmjenama i dopuni Odluke o osnivanjujavne ustanove Javna vatrogasna postrojba Opatija
koja je dostavljena Op6inskom vije6u Opiine Lovran na razmatranje i usvajanje. Uz Prijedlog
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Odluke o izmjenama i dopuni Odluke o osnivanju javne ustanove Javna vatrogasna postrojba Opatija
potrebno je utvrditi izmijenjeni prodi5deni tekst Odluke koja se takoder dostavlja u materijalu za
danaSnju sjednicu.
Predsjednik Opi inskog vijeca otvorio je rasprav u.
Kako nije bilo prijavljenih za raspravui predsjednik Op6inskog vije6a istuje zakljudio.
Pristupilo se glasanju.

Utvrduje se dajejednoglasno ( ll ,,2a") donesena
Odluka

Donosi se Odluka o izmjenama i dopuni Odluke o osnivanju javne ustanove Javna vatrogasna
postrojba Opatija.

Utvrtluje se dajejednoglasno ( | I ,.2a") donesena
Odluka

Donosi se Odluka o osnivanju Javne ustanove Javna vatrogasna postrojba Opatija (protiSceni
tekst),

Ad I I. Prijedlog programa ,,Lokalni program za mlade Op6ine Lovran 2021. - 2024."
Preds.jednik Opiinskog vijeia proditao je zakljudak Odbora za gosped4lslye kojim se prihvaia
Program ,,Lokalni program za mlade Op6ine Lovran 2021.-2024" i upu6uje Op6inskom vijeiu Opcine
Lovran na razmatranje i usvajanje.

Konstatira se da.je u l8:36 h sjednicu napustio vijetnik Spasojevit po Vijete s l0 vijetnika nastavlja s
radom.

Predsjednik Opiinskog vije6a po ovoj todki otvorioje raspravu
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Gospoila TANCABEL podsjetila je da je na jednoj od ranijih sjednica Opiinskog vije6a predloZila da
se kompletna dokumentacija u odnosu na Program za mlade uputi Povjerenstvu za odludivanje o
sukobu interesa pa postavlja upit da Ii se postupilo po tome jer nije dobila nikakvu informaciju.

Gospoila SUSAXJ odgovorilaje daje na zahtjev opiinske vije6nice gospoile Tancabel dokumentacija
proslijedena Povjerenstvu za odludivanje o sukobu interesa. U meduvremenu je Povjerenstvo zatraZilo
dopunu dokumentacije Stoje i udinjeno i postupak ide svojim tijekom.

Sto se tide Prijedloga programa ..Lokalni program za mlade Opiine Lovran 2021.-2024." danas je
pred vije6nicima na odludivanju da Ii 6e Lokalni program za mlade prihvatiti i u kojem obimu. a nakon
Stoje izvrSeno anketiranje mladih i uodene potrebe mladih na naSem podrudju. Prijedlog programa bio
je na savjetovanju sa zainteresiranom javno56u i tijekom intemetskog savjetovanja nije zaprimljena
nitijedna sugestija, prijedlog ili komentar.

Gospodin PETKOVIC ukljudio se u raspravu i istaknuo da se iz Prijedloga Programa ne vide panneri
i suradnici, posebno u odnosu na pitanja zapoiljavanja Sto je jedan od bitnih dimbenika koji su mladi
naveli tijekom anketiranja, kao ida Opiina Lovran nije formirala Savjet mladih, ko.ji se u tekstu
Prijedloga Programa viSe puta sporninje. Smatra da bi trebalo u program ugraditi i obuhvatiti idruge
subjekte kao sto su tvrtke, obrte idrugo te vidjeti kako na6i nadina mlade ljude zadrZati u Lovranu.

Zamjenik nadelnik, gospodin DRUZETA, ujedno i voditelj Projekta ukratko je izloLio dosadasnje
aktivnosti na izradi programa za mlade u opiini Lovran te podsjetio da je op6ina Lovran, a nakon sto
se ukljudila u projekt Europe Coes Local, tadaSnji najve6i europski projekt na podrudju rada s
mladima, u suradnji sa partnerskom organizacijom Udruga Delta iz Rijeke, na poziv za prijavt
projekta usmjerenih mladima za financijsku potporu iz raspoloZivih sredstava dijela prihoda od igara
na sreiu i DrZavnog proraduna za 2019 godinu - PS Lokalni i regionalni programi za mlade tadaSnjeg



Ministarstva za demografiju, obitelj, mlade i socijalnu politiku. a sadaSnjeg SrediSnjeg drZavnog ureda
za demografrju i mlade prijavila program ,,Lovranski prograrn za mlade". Ukupna vrijednost projekta

1e 126.553,42 kune, od kojih sredstva SrediSnjeg drZavnog ureda iznose 88.000,00 kuna.
Dalje je infonnirao da su, unatod ovoj, po mnogodemu specifidnoj godini, prvenstveno zbog nuZnosti
poStovanja mjera socijalne distance u vrijerne pandemije virusa COVID-19, a koje mjere su i dalje na
snazi,projekt..Lovranski program za rnlade" provodi napodruijuOp6ineod0l.sijednja2020.do3l.
sijednja 2021., da su, iako u smanjenom obimu od planiranog, provedene aktivnosti u vidu javnog
dogadanja i panel rasprava u cilju predstavljanja projekta. zatim istraZivanje potreba mladih kroz desk
istraZivanje te je po dobivenim popunjenim online upitnicima pripremljena SWOT analiza i dobiveni
rezultati posluiili su za izradu Prijedloga Programa za mlade. Sto se tide sredstva projekta ponovo
istide da je ukupna vrijednosti projekta cca. 126.000.00 kuna, od kojih je Sredi5nji drLavni ured za
demografrju i mlade osigurao 88.000,00 kuna, a u tijeku provedbe aktivnosti s ciljem izrade Prijedloga
Programa. zbog specifidnosti i nemogu6nosti provodenja svih planiranih aktivnosti ostala su
neutro5ena sredstva u iznosu od I 3.800.00 kuna te ce se uputiti zahtjev SrediSnjem drZavnom uredu za
demografrju imlade da se izvr5i preraspodjela sredstva i ista iskoriste za izradu promotivnog videa,
tisak publikacije i izradu zahvalnica za sudionike. Srnatra da se, unaloi svim okolnostima i godini koja
je iza nas, zahvaljujuii i partnerima na projektu, Udruzi Delta. projekt uspje5no priveo kraju.

Gospodin PETKOVIC ponovo je istaknuo da je kroz SWOT analizu detektiran problem
zapo5ljavanja mladih i njihova stambenog zbrinjavanja, a da se ne vidi na koji su nadin i da li su uopce
tvrtke, udruge i obrtnici upoznati s time. odnosno, smatra da je propu5teno najbitnije, a to je provesti
anketu idobiti kvalitetnu analizu stanja i potreba na tr2iStu rada.

Gospoila MIIJAK takotler je podriala razmi5ljanja gospodina Petkovi6a te primjeiuje da se iz
dostavljenih materijala Prijedloga Programa ne da zakljuditi da li 6e ijedna mlada osoba biti zaposlena
jer da se trebalo vi5e paZnje usmjeriti na poslodavce i njihove potrebe za kvalitetnom i educiranom
mladom radnom snagom te uskladiti edukaciju mladih sa potrebama trZi5ta.

Naielnik SIMONId osvmuo se i na. u Prijedlogu Programa, vi5e puta spominjano osnivanje Savjeta
mladih. koji se, na2alost, u Op6ini Lovran u tri poku5aja, nije uspio osnovati pa ita dinjenica govori o
zainteresiranosti mladih injihovu aktivnu sudjelovanju u druitvenim i gospodarskim zbivanjima u
sredini u kojoj Zive. Smatra da se mlade ne treba ..prisiljavati" na ne5to za Sto nisu zainteresirani. a u
prilog tome govori i dinjenica da na javno savjetovanje nije pristigla niti jedna primjedba, prijedlog i
sugestija. Iz vlastitog iskustva. obzirom je bio jedan od osnivada Savjeta mladih u drugim JLS zna da
..robovanje formi u smislu osnivanja Savjeta mladih" nije mjerilo uspjeSnosti i kvalitetnog ukljuderrja
mladih i njihova djelovanja i aktivnog ukljrdenja u pojedine segmente druStva, vei se svodi na to da
politidke stranke,,uguraju" mlatle kadrove koji s vremenom u tom sustavu,,izgore".

Gospoila JAKIIPEC. ukljuiila se u raspravu itakoder ponovila da. naZalost, dinjenica da se nitko od
mladih nije ukljudio u javno savjetovanje i na ta.i nadin izrazio spremnost sudjelovanja i ukljudena te
zainteresiranost za predloZeni Program za mlade. puno govori o rezigniranosti i bezvoljnosti koja je
zahvatila mladu populaciju. Dalje je istakla da nitko nije dao nikakav prijedlog da se na primjer osnuje
Skola za stranejezike ili neki drugi oblik edukacije i za prirrjer navodi Klub mladih Rijeka.

Natelnik SIMONIa odgovorio je da je bio jedan od osnivada Kluba mladih Riieka, da se radi o
vaninstitucionalnoj ustanovi gdje se ne okupljaju mladi dlanovi politiekih stranka. Smatra da mladim
osobama danas treba dati prostora i prilike da se istaknu. a ne da ih se tjera na zadovoljavanje
odredene forme, na primjer osnivanja Savjeta mladih.

Gospotla TANCABEL ukljudila se u raspravu i predloZila da se ne treba forsirati ne5to Sto po njenom
mi5ljenju nije napravljeno kako treba i predloZila da se Prijedlog Programa vrati na doradu.

Zamjenik nadelnika, gospodin DRUZETA, zahvalio se na prijedlozima i sugestijama, ponovo istiduii
daje intencija predloZenog Programa da se dobije jedno c.jelovito stanje o potrebama mladih Lovran,
detektirati njihove potrebe i u tom smislu usmjeriti aktivnosti s mladima na podrudju Opiine Lovran.
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Gospodin tUX,C.xOvtC" ukljudio se u raspravu izamolio za informaciju o kojem broju mladih ljudi
se govori, jer da smo svi svjedoci da u Lovranu nema puno mladih ljudi, da iz godine u godinu taj broj
opada, a da mladi iseljavaju iz Lovrana, prvenstveno jer im se u drugim sredinama nudi mogu6nost
zapoiljavanja pa treba uzeti ite parametre u analizi pri izradi programa.

Natelnik SIMONIa, u raspravi dalje navodi da je mogude i akte poput prostornog plana staviti van
snage, predlaZe da vije6nici ipak usvoje ovaj program pa ukoliko se utvrdi da on zaista ne valja, da ga
se stavi van snage.

Gospodin PETKOVIC dalje je istaknuo da jednim dijelorn Program moZe posluZiti u davanju
smjernica radu predstavnidkih tijela u JLS, ali na neka pitanja koja su danas postavljena, na2alost
Program ne daje odgovore. Ovirn Prijedlogom Programa dobila se inlbrmacija o potrebama mladih,
provedena je analiza i dobivena su njihova razmiSljanja. ali problern u smislu analize trZiSta i
generalno problema mladih nije detektiran i ne mo2e se rijeSiti popunjavanjem jednog obrasca.
Njegovoje miSljenje da mlade treba potaknuti da oni budu ti koji ie biti pokretadi zbivanja u dru5tvu i
izboriti se za svoje ideje te biti viSe zainteresirani i viSe se angaZirati i informirati.

Po provedenoj poduZnoj raspravi o Prijedlogu Programa,,Lokalni program za mlade Opiine Lovran
2021. 2024." Predsjednik Opdinskog vijeda predloZio je Opiinskorn nadelniku, kao predlagatelju da
ovu toaku povuie s dnevnos reda i da Prijedlog Programa uputi na doradu Sto je Opiinski nadelnik
prihvatio.

Kako nitko od vijeinika viSe nije imao pitanja, Predsjednik Op6inskog vije6a, zahvalio se svima na

radu Vije6a i u 19,45 sati zakljudio 40. sjednicu Opiinskog vijeia Op6ine Lovran.

Dovrseno u 19,45 sati.

Zapisnidar:
Azela MandZo

Predsjednik Opdinskog vijeda:
Branislav Petkovid

Ovjerovitelji zapisnika

Nata5a Miljak

Boiidar Spasojevid
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